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A. Aanwezigheid 

 

 

Naam Aanwezigheid 

Johan De Cooman Aanwezig 

Stefan Desmet Aanwezig 

Lutgarde Callebaut Aanwezig 

Régine Remue Aanwezig 

Anja Van Waeyenbergh Verontschuldigd 

Freddy Van Lancker Aanwezig 

Danny Carnail Aanwezig 

Ann De Bodt Aanwezig 

Sven Minne Aanwezig 

Elke Garez Aanwezig 

 

 

 

 

B. Inhoudstafel 

 

1. Preventie: een zaak van ons allemaal 

2. Pestprobleem 

3. Volgende vergadering 

 

 

 

 

 

 

 



1. Preventie: een zaak van ons allemaal 

In 2015 is er een doorlichting van de school geweest met een negatief verslag op gebied van veiligheid, 

hygiëne e.d.m. 

De tekorten dienen te worden weggewerkt tegen april 2019. 

Voor de schoolraad is 1 punt van toepassing: tijdens de vergaderingen appelleren aan de 

verantwoordelijkheid van alle betrokkenen. 

Dit punt is besproken tijdens deze vergadering. 

In het kader van dit punt zullen wij voor elke bijeenkomst van de schoolraad het item “Preventie” als 

vast item op de agenda plaatsen. 

Preventie kan heel wat omvatten: parking, kinderen komen met de fiets naar school,… 

Binnen het LOC wordt ook telkens het punt preventie besproken. 

Christophe Verplancke, de preventieadviseur, komt elke woensdag om de preventie te bespreken. 

Ook tijdens het schoolbestuur en de personeelsvergaderingen komt dit punt steevast aan bod. 

Er is ook een werkgroep preventie opgericht. 

 

Ook het “probleem” ivm de parking valt hieronder. 

De directeur heeft opnieuw naar de Stad Geraardsbergen gebeld ivm de belijning.  

Daar hebben ze gezegd dat ze ervan weten, doch dat deze werken nog niet ingepland staan. 

 

Sven stelt voor om via de website van de Stad Geraardsbergen extra druk te zetten.  

Freddy gaat woensdag persoonlijk naar het administratief centrum om na te gaan wanneer de belijning 

kan worden ingepland. 

 

 

2. Pestprobleem 

Enige tijd geleden werd Elke aangesproken door de mama van Floor met de melding dat Floor gepest 

wordt.  

Zij vroeg dit te melden aan de schoolraad zodanig dat er kan gezocht worden naar een oplossing. 

Er wordt tijdens de huidige vergadering gemeld dat men op de hoogte is van het pestprobleem en dat 

er aan gewerkt wordt. 



Dit probleem werd besproken op de pedagogische studiedag. 

De juf van de kinderen werkt dagelijks rond dit onderwerp. 

De schoolraad adviseert aan het schoolbestuur dat dit ernstig dient te worden genomen en dit blijvend 

moet opgevolgd worden. 

 

 

3. Volgende vergadering 

De volgende vergadering wordt, onder voorbehoud, gepland op 25.02.2019 en dit afhankelijk van het 

feit of er al dan niet programmapunten zijn. 

 

Opgesteld door de secretaris. 


